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Betreft:  

Uitstel bouwprojecten agv uitblijven duidelijkheid extern salderen 

 

 

Geacht College, 

De volgende vragen dienen wij in om inzichtelijk te krijgen of de provincie Noord-Brabant kan 

bijdragen aan het minimaliseren van een economische crisis in de bouw. Door de uitbraak van het 

Corona virus en de ingrijpende maatregelen zijn veel bouwprojecten (deels) stil komen te vallen en er 

zijn projecten uitgesteld of afgesteld. Maar in onze ogen speelt vooral dat al sinds december vanuit 

de Minister geen helderheid gegeven wordt over de mogelijkheid tot extern salderen ten behoeve 

van stikstofreductie om economische ontwikkeling mogelijk te maken. En ook vandaag blijkt dat de 

Minister nog niet tot een heldere afspraak is gekomen met de provincies over extern salderen.  

Recent hebben wij vernomen dat de havenontwikkeling in Waalwijk dreigt stil te vallen nu dit niet 

gecompenseerd kan worden via extern salderen; en dat terwijl de bouw gelijktijdig door het Corona-

virus geraakt worden. Dit is enorm frustrerend in tijden waarin een grote impuls om de economie op 

peil te houden zeer wenselijk is; zeker omdat de havenontwikkeling in Waalwijk een grote impuls 

geeft aan schoon transport. 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

- Bent u op de hoogte van de zorgen bij de bestuurders in Midden-Brabant omtrent de 

ontwikkeling van de haven van Waalwijk? Kunt u ons informeren of en hoe u hierover met 

hen in gesprek bent? 

- Er is een grote zorg in de markt dat de onzekerheid die de Minister laat én de Corona-crisis 

ertoe leidt dat de provincie de projecten stil komen te staan. Kan het College de markt 

geruststellen dat alle projecten doorgaan mits de stikstofruimte georganiseerd is?  

- Kunt u ons informeren waarom in uw opvatting de Minister zo traag tot een uitspraak komt 

rondom extern salderen? 

- Welke mogelijkheden ziet het College om – ondanks de onduidelijkheid van de Minister – 

bouwprojecten naar voren te halen? Met welke bottlenecks moeten wij rekening houden 

wanneer D66 de ambitie heeft om projecten versneld te realiseren?  



  

Onze fractie heeft de wens dat de provincie Noord-Brabant zich maximaal inzet om te voorkomen 

dat de onduidelijkheid vanuit de Minister omtrent stikstof de diepe economische schade vanuit 

Corona crisis versterkt. Wij rekenen op uw inzet om dit samen met ons te realiseren.  

Bedankt voor uw inspanningen en wij zien uit naar uw reactie. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Namens D66, 

 

Arend Meijer 

Liesbeth Sjouw 

  

   

 

  


